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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 05. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:  13.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     16.20 h  
 
   
Prítomní:            28 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Michal Dobiáš 

Róbert Frimmel 
JUDr. Katarína Macháčková 
Mgr. Katarína Bubnášová – neskorší príchod 

   Ing. Štefan Škríp – neskorší príchod    
      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu  
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 

         Ing. Petra Briatková – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                              
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik pre školské a mimoškolské aktivity  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, s. r. o. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
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- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 25 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Jana 

Vršková a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Eva Tomanová a Peter Valach.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Helena Dadíková – predsedníčka,  
Jozef Krško – člen,  
Gabriel Čauder – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 154/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  

Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval poslancov, že ak majú nové  
návrhy na doplnenie programu, aby ich predložili pred hlasovaním o programe.  

Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, požiadal o doplnenie bodu rôzne o bod Návrh na 
doplnenie člena Dopravnej komisie. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ešte doplnil bod 
v rámci bodu Rôzne a to: 
Informáciu o požiadavke spoločnosti PTH, a. s., Prievidza o kúpu nehnuteľného majetku 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1)    O t v o r e n i e  
2) Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia spoločnosti BIC Prievidza,          

s. r. o., za rok 2007 
3) Informácia o činnosti spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo, a. s., Prievidza za 

rok 2007 
4) Návrhy na názvy nových ulíc v meste Prievidza 
5) Informácia o pripravených rozvojových projektoch materských a základných škôl 
6)  Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
7)   Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkovoprávne vyporiadanie   
        nehnuteľností 
8)   R ô z n e 
9)   D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v   
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10)  I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v  
11)   Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 8 –  „   R ô z n e   “ 
1. Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
2. Informácia MŠHK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
3. Informácia HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
4. Žiadosť Telovýchovnej jednoty VPS Prievidza časť Hradec o finančný príspevok 
5. Žiadosť Mestského plaveckého klubu Prievidza o finančný príspevok 
6. Žiadosť p. Ivety Surovej o finančný príspevok na zabezpečenie akcie „Pohodové 

stretnutie PIESKOVČANOV“ 
7. Návrh na rozšírenie počtu členov Dopravnej komisie 
8. Informácia o žiadosti spol. PTH, a. s., Prievidza. o kúpu prenajatého majetku 
 

K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 155/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
 
 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, privítal na rokovaní MsZ Rudolfa Podobu, 
primátora mesta Handlová, a odovzdal mu slovo.  Rudolf Podoba, primátor mesta Handlová, 
poďakoval za privítanie i za slovo. V rámci svojho príhovoru poprial mestu Prievidza, jeho 
občanom a vedeniu mesta všetko dobré k 895. výročie prvej písomnej zmienky  a 625. 
výročie udelenia kráľovských výsad a odovzdal Ing. Jánovi Bodnárovi, primátorovi mesta, 
vecné dary. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval a dodal, že snahou mesta Prievidza 
naďalej bude utužovať dobré vzťahy s mestom Handlová. 
  
 

       - k bodu 2 - 
,,Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia 

 spoločnosti BIC Prievidza, s. r. o., za rok 2007“ 
 
 Ing. František Vrták, riaditeľ spoločnosti, informoval o Výročnej správe spoločnosti 
BIC Prievidza, s. r. o., za rok 2007 a konštatoval, že Spoločnosť BIC Prievidza, spol. s r.o. 
v uvedenom hodnotenom období plnila svoje poslanie v zmysle spoločenskej zmluvy 
a podnikateľského plánu. Poskytovanie služieb spoločnosťou bolo realizované 
s poskytovaním zliav pre klientov v zmysle zásad, hoci v priebehu celého roku sa nepodarilo 
zabezpečiť  kontinuálne financovanie realizované prostredníctvom Národnej agentúry pre 
rozvoj malého a stredného podnikania.  Až v závere roka bolo možné zrealizovať fakturáciu 
za uskutočnené služby / poradenstvo a vzdelávanie /  vo výške 428 tis. Sk pre skupinu  
záujemcov o podnikanie.   
Pre malých a stredných podnikateľov bolo poradenstvo zabezpečované prostredníctvom  
služieb inkubátora, t. j. poradenské služby boli vykonávané spoločnosťou BIC Prievidza, 
spol. s r. o., ale fakturácia bola realizovaná prostredníctvom BIC TI Prievidza. Projektom na  
vzdelávanie a systematickú prípravu nezamestnaných s cieľom rozvoja pracovnej 
spôsobilosti s možnosťou uplatnenia na trhu práce  sme v roku  2007 zrealizovali 14 školení. 
Zúčastnilo sa ho celkom 359 záujemcov o podnikanie. Finančný príspevok na tieto aktivity od 
mesta Prievidza  predstavoval  spolu 250 tis. Sk.  Pre klienta bola  táto služba bezplatná.  
 
BIC Prievidza, spol. s r.o. poskytovalo služby nasledovným skupinám : 
a./ vybranej  skupine záujemcov o podnikanie  
Do tejto skupiny patria predovšetkým potenciálni podnikatelia, resp. záujemcovia 
o podnikanie / nezamestnaní, absolventi, študenti posledných ročníkov škôl, zatiaľ 
zamestnaní, ale so záujmom o podnikanie /. 
 
 



 4

b./ existujúcim  podnikateľom 
Tí sa delili na začínajúcich / nepodnikajúcich viac ako 1 rok / a jestvujúcich. Vzhľadom na 
charakter poskytovaných služieb / poradenstvo, vzdelávanie a starostlivosť o inkubátorov 
firmy /sa realizovali tieto služby firmami BIC Prievidza, s.r.o. a BIC – TI Prievidza.   
 
Významnou skutočnosťou, ktorá ovplyvnila činnosť BIC Prievidza, s.r.o., bolo pokračovanie  
činnosti inkubátora BIC TI. Niektoré činnosti ako poradenstvo pre existujúcich podnikateľov 
a správu inkubátora prevzala BIC TI ako organizácia,  ale externe tieto služby zabezpečuje 
BIC Prievidza, s. r. o.,  svojimi pracovníkmi. Služby poradenstva, spracovávania 
dokumentácie boli pre túto skupinu  taktiež poskytované v zmysle zásad.  BIC Prievidza, s. r. 
o., poskytovala služby aj v roku 2007 bezplatne /všeobecné poradenstvo/ alebo s finančnými 
zľavami  /odborné poradenstvo, spracovávanie podnikateľskej dokumentácie, projekty pre 
nenávratné finančné  prostriedky/.  
       
Ďalšou významnou činnosťou, ktorá priaznivo ovplyvnila činnosť BIC Prievidza, s. r. o.,  bolo 
pokračovanie  realizácie  mikropôžičiek. Táto finančná schéma umožňuje priamo BIC 
Prievidza, spol. s r. o., poskytnúť podnikateľom pôžičku do výšky 1,5 mil. Sk na dobu 4 rokov 
s úrokovou mierou  odvodenou od NB Slovenska/ základná sadzba NB Slovenska + 2 %  /. 
V súčasnom období sa pohybuje na úrovni  6,25  % p. a. O tento finančný program bol z 
radov podnikateľov veľký záujem.  Celkovo bolo v r. 2007 poskytnutých 19 mikropôžičiek vo 
výške 12 000 tis. Sk. Od existencie tohto programu /r. 2002/ BID Prievidza, spol. s r. o.,  
poskytla malým a stredným podnikateľom pôžičky vo výške 85 600 tis. Sk. 
Ďalej Ing. František Vrták, riaditeľ spoločnosti, informoval, že celkové hospodárenie 
spoločnosti BIC Prievidza, spol. s r. o., je podrobne rozpísané v tabuľkách a grafoch, ktoré 
sú súčasťou Výročnej správy spoločnosti BIC za rok 2007. 
 MsZ uznesením č. 156/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice vzalo na vedomie výročnú 
správu BIC Prievidza, spol. s r. o. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
 
 

- k bodu 3 - 
,,Informácia o činnosti spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo, a. s., Prievidza 

za rok 2007“ 
 
 O hospodárení spoločnosti PTH, a. s., Prievidza, informoval Ing. Vladimír Meszároš,  
člen predstavenstva spoločnosti PTH, a. s., Prievidza. Ing. Vladimír Meszároš., člen 
predstavenstva, uviedol, že spoločnosti sa podarilo pri obrate 308,5 mil. Sk k 31. 12. 2007 
dosiahnuť zisk po zdanení vo výške takmer 13,0 mil. Sk. Koncoročný výsledok bol tak 
výrazne lepší ako v roku 2006. Aj napriek tomuto konštatovaniu sa odbyt tepla znížil 
v porovnaní s minulým rokom z 567 118 GJ na 506 226 GJ. Na tomto vývoji sa podieľali 
nielen úspory v spotrebe tepla a teplej úžitkovej vody hlavne v letných mesiacoch na strane 
konečného spotrebiteľa, ale aj značné klimatické zmeny, ktoré viedli k výraznému zníženiu 
v oblasti predaja tepla v priebehu celého roka 2007. V roku 2007 bolo na území mesta 
Prievidza v oblasti dodávky tepla preinvestovaných 16 442,- tis. Sk. Investičné akcie boli aj 
naďalej financované z časti z vlastných zdrojov akciovej spoločnosti a z časti z úverových 
zdrojov pochádzajúcich z konzorcionálneho úveru poskytnutého finančnými ústavmi TATRA 
Banka, a. s. Bratislava a UniCredit Bank, a. s Bratislava. Z ďalších investičných akcií, 
realizovaných v roku 2007, možno spomenúť nasledovné: 

- zriadenie výmenníkovej stanice VS ZŠ S. Chalupku Prievidza 
- dopracovanie štúdie alternatívneho zdroja tepla pre mesto Prievidza 
- zriadenie plynovej kotolne budova „B“ Priemstav.                                                                                  

V akciovej spoločnosti  bol stav kmeňových zamestnancov spoločnosti k dátumu    31. 12. 
2007 39 pracovníkov, spoločnosť dosiahla obrat v merných jednotkách 506 226 GJ 
predaného tepla, čo vo finančnom vyjadrení predstavuje pri aktuálnej cene tepla platnej pre 
rok 2007 objem 308,5 mil. Sk. Pri vyššie uvedenom obrate bol dosiahnutý hospodársky 
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výsledok vo výške 12 976 606,63 Sk po zdanení, ktorý bol z rozhodnutia Valného 
zhromaždenia PTH, a. s. Prievidza prerozdelený nasledovne: 
10% z objemu hospodárskeho výsledku bolo použitých na zákonnú tvorbu prostriedkov 
rezervného fondu. Zo zostatku finančných prostriedkov boli vyplatené dividendy akcionárom 
spoločnosti a určitá časť zostala na účte nerozdeleného zisku minulých rokov. Prostriedky 
z tohto účtu budú použité na zabezpečenie ďalšieho rozvoja spoločnosti.  
Výplata dividend prebehne v percentuálnom pomere účasti akcionárov na vlastnom imaní 
spoločnosti a to:  
Mesto Prievidza (51%)                                                     - čiastka   3 315 075,- Sk 
VNG Slovakia, spol. s r. o. (49%)                                    - čiastka   3 184 925,- Sk 
Ďalej na poslednom zasadnutí dozornej rady spoločnosti, konanom dňa 23. 04. 2008, 
predstavenstvo informovalo členov dozornej rady o snahe spoločnosti zabezpečiť ďalší 
rozvoj zákazníckeho portfólia a to tým, že pristúpila k realizácii pilotného projektu spolupráce 
s potencionálnymi odberateľmi, ktorý spočíva v tom, že zákazník si zakúpi technológiu 
výmenníkovej stanice na vlastné náklady s tým, že sa pripojí na centrálny zdroj a bude mu 
fakturovaná cena z primárneho rozvodu. Predstavenstvo ďalej naznačilo, že z dôvodu 
zmiernenia finančnej náročnosti na strane zákazníka, spoločnosť PTH, a. s., prefinancuje 
predmetnú technológiu výmenníkovej stanice a uzatvorí s klientom zmluvu o splátkach na 
určité obdobie, počas ktorého sa spoločnosťou poskytnuté finančné prostriedky budú vracať 
spolu s primeraným úrokom. Tento spôsob pomoci klientom zvolila spoločnosť PTH, a. s. 
,,preto, že sa javí výhodnejší, ako priama investícia do rekonštrukcie existujúcej 
výmenníkovej stanice. Predstavenstvo má zato, že vyššie uvedený spôsob je náznakom 
cesty, ktorou sa chce spoločnosť v spolupráci s ďalšími potencionálnymi klientmi uberať aj 
v budúcnosti, pokiaľ to finančné možnosti spoločnosti umožnia. 
 MsZ uznesením č. 157/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o činnosti spoločnosti PTH, a. s., Prievidza. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
 
 

- k bodu 4 - 
,,Návrhy na názvy nových ulíc v meste Prievidza“ 

 
Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, prítomných informoval o návrhu 

novej ulice na sídlisku Kopanice, a to z dôvodu plánovanej výstavby rodinných domov v časti 
mesta Kopanice, vzniká potreba pomenovať novú ulicu, ktorá vznikne napojením sa na 
jestvujúcu komunikáciu s názvom „Cesta Vl. Clementisa“. V časti mesta Kopanice sa v danej 
lokalite nachádza viacero ulíc pomenovaných podľa významných nežijúcich osobností: Ulica 
M. Gorkého, Ulica A. Bernoláka, Cesta Vl. Clementisa, Ulica K. Kuzmányho a iné. 
Názvoslovná komisia preto odporučila pomenovať novú ulicu podľa akademického maliara 
Imricha Vysočana, ktorý sa narodil v Prievidzi. Na základe žiadosti o pridelenie názvu ulice 
zo dňa 24. 04. 2008, v súlade s plánovanou výstavbou zrejmou z priloženého tlačového 
výstupu z digitálnej mapy, navrhuje evidencia budov MsÚ – odbor vnútornej správy v zmysle 
zákona, po konzultácii s odborným referentom územného plánovania a po odporučení 
Názvoslovnou komisiou, ktorá zasadala dňa 28. 04. 2008, pre novú ulicu názov: Ulica I. 
Vysočana. 

MsZ uznesením č. 158/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo názov novej ulice 
v časti mesta Kopanice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Ďalej Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval o návrhu názvu 
novej ulice v časti mesta Staré mesto a to v areáli jednotného roľníckeho družstva z dôvodu, 
že počas existencie JRD slúžila cesta len pre dopravné účely a nebolo potrebné jej 
pomenovanie. Podnik mal svoju adresu podľa vstupnej budovy – vrátnice, ktorá sa 
nachádzala na Nábreží sv. Cyrila. Po úpadku JRD, ktorý viedol k rozpredaju budov, boli tieto 
na žiadosť vlastníka očíslované súpisnými číslami, ktoré boli potrebné pre jednoznačný 
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prevod vlastníckych vzťahov. V súčasnosti sú budovy zrekonštruované a nezodpovedajú 
charakteru stavieb, ktorým boli súpisné čísla pridelené. Vznik prevádzkových budov a 
kancelárskych priestorov si vyžaduje určenie nielen súpisného, ale i orientačného čísla, pre 
účely orientácie v meste. Na podnet spracovateľa pasportu komunikácií, na základe vývoja 
situácie v areáli a potreby usmernenia orientácie v meste, po konzultácii s referentom 
územného plánovania a po odsúhlasení návrhu Názvoslovnou komisiou, ktorá zasadala dňa 
28. 04. 2008, odporučila evidencia budov MsÚ – odbor vnútornej správy, pre novú ulicu 
názov: Areálová ulica. Avšak MsR na svojom rokovaní zamietla tento názov a odporučila 
odboru vnútornej správy ako predkladateľovi materiálu, aby na rokovanie MsZ predložil aj iné 
návrhy názvov ulíc. Opätovne zasadala Názvoslovná komisia, ktorá predložila tri názvy na 
názov novej ulice, a to: Severná, Handlovská a Podnikateľská.  Z týchto troch názvov sa 
Názvoslovná komisia priklonila najviac k názvu  - Severná ulica.  
Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ a zároveň členka Názvoslovnej 
komisie, a vysvetlila, prečo bol odporučený tento názov, a to z dôvodu, že na území mesta 
Prievidza sa nachádzajú ulice pod názvom Západná ulica, Východná ulica a možno časom 
vznikne i Južná. Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, uviedla, že jej ako vhodný 
pripadal i názov Handlovská ulica, ale nakoniec podporila názov: Severná ulica. 

 MsZ uznesením č. 159/08, schválilo názov novej ulice v časti Staré mesto. 
Hlasovanie: 27 poslancov za       

  
 

- k bodu 5 - 
,,Informácia o pripravených rozvojových projektoch materských a základných škôl“ 

 
 Ing. Igor Detko, PhD., vedúci referátu pre strategický rozvoj mesta, predložil 17 
projektov, na ktorých sa bude mesto podieľať pri kofinancovaní, ak bude projekt schválený, 
a to: 
  
1. projekt s názvom „ Koľko jazykov vieš, toľkokrát si človekom“, ktorý je realizovaný ZŠ 
na Ul. P. J. Šafárika v Prievidzi – kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 6,45 % 
z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. 20 000,- Sk. V projekte ide o vybudovanie 
jazykového laboratória s využitím IKT pre vyučovanie cudzích jazykov pričom celkový 
rozpočet projektu je 310 000.-Sk. 
 MsZ uznesením č. 160/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Koľko jazykov vieš, toľkokrát si človekom. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
2. projekt s názvom „Počítačová gramotnosť pre všetkých“, ktorý  je realizovaný ZŠ na Ul. 
P. J. Šafárika v Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 7,14 % z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t. j. 20 000,- Sk. V rámci projektu sa zmodernizuje  PC 
učebňa, tvorba elektronických materiálov, elektronická komunikácia s rodičmi, tvorba 
školského časopisu. 
 MsZ uznesením č. 161/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Počítačová gramotnosť pre všetkých.  
Hlasovanie: 26 poslancov za  
 
3. projekt s názvom „Otvorená škola“, ktorý je realizovaný III ZŠ na Ul. Sama Chalupku v 
Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 7,4 % z celkových oprávnených 
nákladov na projekt, t. j. 20 000,- Sk. V projekte ide o zlepšenie vyučovania s podporou IKT, 
tvorba digitálnych metodických materiálov, rozšírenie internetu do ďalších učební, tvorba 
prezentácií žiakov. 
 MsZ uznesením č. 162/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Otvorená škola. 
Hlasovanie:27 poslancov za 
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4. projekt s názvom „Európa bez jazykových bariér “, ktorý je realizovaný ZŠ na Ul. P. 
Dobšinského v Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 8,23 % z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t. j. 26 000,- Sk. Projekt sa zaoberá vytvorením novej 
jazykovej učebne, doplnenie študijných materiálov a výukových CD, organizovanie kurzov 
cudzích jazykov pre verejnosť. 
 MsZ uznesením č. 163/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Európa bez jazykových bariér. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
5. projekt s názvom „ Škola po novom“, ktorý je realizovaný ZŠ na Ul. P. Dobšinského v 
Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 5, 3 % z celkových oprávnených 
nákladov na projekt, t. j. 14 000,- Sk. Projektom sa zabezpečí inovácia vybavenia školy 
v oblasti IKT, rozšíriť výukový softvér. 
 MsZ uznesením č. 164/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu škola po novom. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
6. projekt s názvom „História a súčasnosť nášho regiónu očami detí“, ktorý je realizovaný 
ZŠ na Malonecpalskej ulici v Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 5, 02 
% z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. 13 200,- Sk. Projekt sa zaoberá 
vytvorením multimediálneho DVD o regionálnej histórii a súčasnosti , vytvoriť z neho učebnú 
pomôcku, rozvoj zručností žiakov pri práci s IKT. 
 MsZ uznesením č. 165/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu História a súčasnosť nášho regiónu. 
Hlasovanie:25 poslancov za 
 
7. projekt s názvom „Cudzie jazyky moderne“, ktorý je realizovaný I. ZŠ na Ul. Sama 
Chalupku v Prievidza - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 6, 45 % z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t. j. 20 000.- Sk. Projektom sa zabezpečí vytvorenie novej 
jazykovej učebne, vytvorenie pracovných materiálov - bilinguálnych rozprávok, prezentácie 
pre zahraničných partnerov. 
 MsZ uznesením č. 166/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Cudzie jazyky moderne. 
 Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
8. projekt s názvom „Otvorená škola 2008“, ktorý je realizovaný ZŠ na Ul. energetikov v 
Prievidzi, a po jeho schválení bude za tieto prostriedky zakúpené softvérové vybavenie IKT 
učebne. 
 MsZ uznesením č. 167/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Otvorená škola 2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
9. projekt s názvom „Čítanie nás nenudí“, ktorý je realizovaný ZŠ na Ul. Malonecpalskej v 
Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 5,21% z celkových  oprávnených 
nákladov na projekt t. j. 5 500,-Sk. Schválením projektu sa zabezpečí skvalitnenie knižnično 
– informačných služieb žiakom, zamestnancom školy, zvyšovanie čitateľskej kultúry žiakov. 
 MsZ uznesením č. 168/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Čítanie nás nenudí. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
10. projekt s názvom „Čarovná knižnica“ ZŠ na Ul. P. Dobšinského v Prievidza - 
kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 5,66% z celkových oprávnených nákladov na 
projekt t. j. 6 000,-Sk  Schválením sa zabezpečí vytvorenie viacúčelovej čítarne, 
elektronizácia šk. knižnice. 
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 MsZ uznesením č. 169/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Čarovná knižnica. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
11. projekt s názvom „Takto u nás žijeme a pracujeme “, ktorý je realizovaný I. ZŠ na Ul. 
Sama Chalupku v Prievidzi, kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 5,30 % 
z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. 14 000,- Sk. Projekt je zameraný na 
prezentáciu školy, mesta a SR v zahraničí, rozšíriť vybavenosť školy o prezentačnú techniku 
 MsZ uznesením č. 170/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Takto u nás žijeme a pracujeme. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
12. projekt s názvom „Krok pre komunikáciu do budúcnosti “, ktorý je realizovaný ZŠ na 
Ul. Rastislavovej v Prievidzi, kofinancovanie rozvojového projektu vo výške  4,95 % 
z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. 13 000,- Sk.  Projekt je zameraný na 
zvýšenie prístupu učiteľov, žiakov a rodičov k prostriedkom IKT, zavedenie elektronickej 
žiackej knižky. 
 MsZ uznesením č. 171/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Krok pre komunikáciu do budúcnosti. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
13. projekt s názvom „Jazykové laboratórium pre základnú  školu “, ktorý je  realizovaný  
ZŠ na Ul. Rastislavovej v  Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 5,30 % 
z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. 16 000,- Sk. Projekt je zameraný na 
vybudovanie jazykového laboratória, tvorba nových učebných pomôcok s využitím IKT. 
 MsZ uznesením č. 172/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Jazykové laboratórium pre základné školu. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
14. projekt s názvom „ Poď sa s nami rozprávať “, ktorý je realizovaný MŠ na  Ul. Vl. 
Clementisa v Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu  vo výške 19, 9 % z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t. j. 19 900,- Sk. Projekt sa zaoberá  rozvojom 
komunikačných kompetencií detí predškolského veku so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími 
potrebami – deti  s narušenou komunikačnou schopnosťou, telesne, mentálne, zmyslovo 
postihnuté a deti s autizmom. 
 MsZ uznesením č. 173/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Poď sa s nami rozprávať. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
15. projekt s názvom „Moderné vzdelávanie pre všetkých“, ktorý je realizovaný ZŠ na Ul. 
Mariánskej ul. v Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 5,61 % z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t.  j. 15 000,- Sk. Projekt je zameraný na rozšírenie 
súčasných možností školy v oblasti IKT, využitie moderných e-learningových metód, 
zvýšenie počítačovej gramotnosti. 
 MsZ uznesením č. 174/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Moderné vzdelávanie pre všetkých. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
16. projekt s názvom „Otvorená škola – oblasť športu 2008“, ktorý je  realizovaný  ZŠ     
na Ul. P. J. Šafárika v Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 13,33%     
z celkových oprávnených nákladov na projekt, t. j. 20 000,- Sk. Projekt zabezpečuje 
realizáciu letného športového tábora, športovo kultúrnych aktivít, vzdelávanie o olympizme 
formou besied. 
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 MsZ uznesením č. 175/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo kofinancovanie 
projektu Otvorená škola – oblasť športu 2008. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
17. projekt   s názvom „Brána k jazykom otvorená“, ktorý je realizovaný ZŠ na Ul. 
energetikov v Prievidzi - kofinancovanie rozvojového projektu vo výške 22,15 % z celkových 
oprávnených nákladov na projekt, t. j. 160 000,- Sk. projekt je zameraný na vybudovanie 
jazykového laboratória s využitím IKT pre vyučovanie cudzích jazykov, skvalitniť podmienky 
vyučovania cudzích jazykov. 
 MsZ uznesením č. 176/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo kofinancovanie 
projektu Brána k jazykom otvorená. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že mesto 
nepodporuje kofinancovanie tohto projektu, nakoľko kofinancovanie je príliš vysoké a z tejto 
čiastky je možné podporiť dva či tri projekty. Následne primátor mesta požiadal Ing. Milana 
Rybanského, vedúceho odboru školstva, aby konzultoval tieto projekty a usmerňoval 
riaditeľov škôl (predkladateľov projektov) aké projekty mesto podporuje a aké sú ich 
možnosti schválenia ministerstvom.  
Hlasovanie: 2 poslanci za, 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila niekoľko žiadostí 
o kúpu pozemkov, a to: 
  
Žiadosť Ing. Milana Hlinku, bytom Prievidza, Vinohradnícka ulica č. 43  a Mgr. Dariny 
Andrejkovej, bytom Žilina, Gaštanová ulica č. 12, o kúpu pozemku  v k. ú. Prievidza, parc. č. 
2108/5 vo výmere 32 m2, za účelom zabezpečenia zásobovania objektu súpis. č. 10006 vo 
vlastníctve žiadateľov. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že v týchto priestoroch sú podmienky na 
zásobovanie postačujúce a nemá pocit, že by bolo nutné tento pozemok odpredať. 
 MsZ uznesením č. 177/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Eleonóry Solárovej, bytom Prievidza, Koceľová ulica č. 8, o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2570/1 vo výmere približne 1 000 m2, za účelom výstavby 
predajne so zameraním na maloobchodný predaj bytových doplnkov, textilných  doplnkov 
a ich dekorácií (600 m2) a za účelom vybudovania parkoviska (400 m2). 
 MsZ uznesením č. 178/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Terézie Šůsovej, Prievidza, Ul. B. Slančíkovej č. 3, o prehodnotenie kúpnej ceny 
pozemku v k. ú. Prievidza, schváleného na odpredaj uznesením MsZ č. 53/08 dňa 
26.02.2008 za cenu 1 500,- Sk/m2. Žiadateľka navrhuje kúpnu cenu 172,- Sk/m2. 
 MsZ uznesením č. 179/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, na základe odporučenia 
komisii neschválilo zníženie kúpnej ceny. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali  
 
Žiadosť Mária Ciroka, bytom Prievidza, Ul. A. Rudnaya č. 32/2,  o kúpu časti pozemku v k. 
ú. Prievidza, z parc. č. 155/1 vo výmere približne 24 m2, za účelom vybudovania garáže. 
 MsZ uznesením č. 180/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti 
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Žiadosť Petra Ondovčina, bytom Prievidza, Ul. A. Rudnaya č. 18/6, o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 387/1 vo výmere približne 24 m2, za účelom  vybudovania 
garáže. 
 MsZ uznesením č. 181/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku 
pre Petra Ondovčina. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Jána Šťavu, bytom Prievidza, Svätoplukova ul. č. 6/5, o  kúpu časti pozemku  v k. 
ú. Prievidza, z parc. č.  210/1 vo výmere približne 200 m2, za účelom doriešenia prístupu 
k prevádzke pneuservisu.  
 MsZ uznesením č. 182/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku 
pre Jána Šťavu. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti  
 
Žiadosť Jána Čavojského a Márie Pálovej, spoločne bytom Poruba č. 64, o  kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, ktorá má dve alternatívy: 
1. alternatíva: z parc. č.  5009 vo výmere približne 657 m2 alebo 
2. alternatíva: z parc. č. 4990/1 vo výmere približne 613 m2  
za účelom výstavby bytového domu s vybavenosťou. 
 MsZ uznesením č. 183/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku 
Jánovi Čavojskému a Márii Pálovej. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Mária Ledeckého, bytom Prievidza, Garbiarska ulica č. 27, o  kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5045/1 vo výmere približne 280 m2, za účelom výstavby 
polyfunkčného objektu, v ktorom budú na prízemí obchodné jednotky a na poschodí byty 
s tým, že na vlastné náklady zabezpečí prekládku inžinierskych sietí.  
 MsZ uznesením č. 184/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku 
Máriovi Ledeckému. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Gašpara Kotlára a manž., bytom Prievidza, Ul. M. Falešníka č. 430/12, o kúpu 
časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 7066/1 vo výmere približne 80 m2, za účelom 
rozšírenia predzáhradky a vchodu do rodinného domu. 
 MsZ uznesením č. 185/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo predaj pozemku 
pre Gašpara Kotlára. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti  
 
Žiadosť Mariána Pietrika a manž., bytom Prievidza, Veterná ul. č. 13, o prehodnotenie 
kúpnej ceny pozemku v k. ú. Prievidza, schváleného na odpredaj uznesením MsZ č. 09/08 
zo dňa 29. 01. 2008 za cenu 172,- Sk/m2 z dôvodu, že predmetnú nehnuteľnosť im čsl. štát  
v minulosti vyvlastnil - žiadatelia navrhujú odpredaj  za symbolickú cenu  1,- Sk. 
 MsZ uznesením č. 186/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zníženie kúpnej 
ceny pozemku na symbolickú korunu pre Mariána Pietrika a manž. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Ing. Jany Kratkovej a manž., bytom Prievidza, Veterná ul. č. 
261/15, o prehodnotenie kúpnej ceny pozemku v k. ú. Prievidza, schváleného  na odpredaj 
uznesením MsZ č. 08/08 zo dňa 29.01.2008 za cenu 172,- Sk/m2, z dôvodu, že predmetnú 
nehnuteľnosť už odkúpili od predchádzajúcich vlastníkov, ale kataster nehnuteľností v rámci 
opráv chybných zameraní hraníc tento pozemok vyňal z vlastníctva  bez upovedomenia 
manželov Kratkových. 
 MsZ uznesením č. 187/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo prehodnotenie 
kúpnej ceny pozemku. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 23 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
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Žiadosť Anny Čičmancovej, bytom Prievidza, Ul. Fr. Hečku č. 56/58, o úhradu kúpnej ceny 
formou splátkového kalendára na obdobie 3 rokov za nehnuteľnosti v k. ú. M. Lehôtka, 
schválené na odpredaj uznesením MsZ č. 15/08 zo dňa 29.01.2008, nakoľko finančné 
možnosti neumožňujú žiadateľke uhradenie kúpnej ceny v celosti. 
  

MsZ uznesením č. 188/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo úhradu kúpnej 
ceny formou splátkového kalendára pre Annu Čičmancovú.  
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti SPIRIT, s. r. o., Ul. 1. mája 1958/54, Liptovský Mikuláš, o prenájom 
časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2122/1, vo výmere 3 m2 na Námestí slobody pred 
OD Makyta, na dobu určitú, a to od 09. 05. 2008 do 31. 08. 2008, za účelom predaja 
značkových slnečných okuliarov a ich doplnkov. 

MsZ uznesením č. 189/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prenájom pozemku 
na Námestí slobody na dobu určitú pre spoločnosť SPIRIT, s. r. o. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 - 
,,Žiadosti o zriadenie vecných bremien  

a majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností“ 
 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, informovala prítomných o žiadostiach 
ohľadom majetkovoprávneho vyporiadania a zriadenia vecných bremien, a to: 
 
Žiadosť Ing. Dušana Gondu,  Prievidza, Makovického ul. č. 4/12:   
a)   o zriadenie vecného bremena s právom uloženia inžinierskych sietí – elektrickej, 
vodovodnej a  kanalizačnej  prípojky na pozemku vo vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. 
Prievidza parc. č. 5400/42,  
b)   o súhlas s vybudovaním prístupovej komunikácie a o zriadenie vecného bremena 
s právom  prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami v prospech tretích osôb na 
pozemku vo vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. Prievidza parc. č. 5400/42 a to v oboch 
prípadoch v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom v prospech vlastníkov 
nehnuteľností v k .ú. Prievidza parc. č. 5400/50, parc. č. 5400/51, parc. č. 5400/52, parc. č. 
5400/53, parc.č.5400/57, parc. č. 5400/58,   parc. č. 5400/59, parc. č. 5400/61, parc. č. 
5400/62, parc. č. 5400/63, parc. č. 5400/68, parc. č. 5400/69 a parc. č. 5400/91. 
 MsZ uznesením č. 190/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecných 
bremien a vybudovanie prístupovej komunikácie pre Ing. Dušana Gondu. 
Hlasovanie: 22 poslancov za   
 
Žiadosť Ludvika Kopála,  bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa č. 40/2, o súhlas s vybudovaním 
prístupovej komunikácie a o zriadenie vecného bremena s právom prechodu pešo 
a prejazdu motorovými vozidlami po pozemku  vo vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. 
Prievidza parc. č. 1208/11 v prospech vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 
1208/14,  parc. č. 1208/54 a parc. č. 1208/55 a v prospech tretích osôb. 
 MsZ uznesením č. 191/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vybudovanie 
prístupovej komunikácie a zriadenie vecných bremien. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Návrh na majetkovoprávne vyporiadanie spoluvlastníckeho podielu na pozemku, časti  PK 
parc. č. 2108 vo výmere 13082 m2 v k. ú. Prievidza podľa aktuálneho listu vlastníctva v čase 
zámeny vo vlastníctve Ing. Martina Juríka, bytom Ul. M. Rázusa č. 884/44, Prievidza, po jeho 
odčlenení, a to zámenou za časť pozemku parc. č. 5363 vo výmere asi 1400 m2, ktorý je vo 
vlastníctve mesta Prievidza, podľa zamerania geometrickým plánom s tým, že všetky 
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náklady spojené s týmto majetkovoprávnym vyporiadaním znáša Ing. Martin Jurík a  rozdiel 
vo výmere zamieňaných pozemkov  bude uhradený vo výške 350,- Sk/m2.  
 MsZ uznesením č. 192/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie spoluvlastníckeho podielu na pozemku. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
  
Žiadosť Margity Makovej, Prievidza,  a spol., o majetkovoprávne vyporiadanie  pozemku v k. 
ú. Prievidza parc. č. 2535/2 záhrada  vo výmere 114 m2, ktorý v dobrej viere užíva 45 rokov, 
a to prevodom z vlastníctva mesta Prievidza do vlastníctva Margity Makovej a spol., za cenu 
1,- Sk. 

V rámci prerokovávania tejto žiadosti sa prihlásil poslanec MsZ Milan Budáč, 
a uviedol, že   v zmysle čl. 6 ods. 1 Ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov má na prejednávanej veci osobný záujem. 
 MsZ uznesením č. 193/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie  pozemku. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  

 
 

- k bodu 9 - 
,,D i s k u s i a    p r e    o b č a n o v“ 

 
 Do diskusie sa prihlásili zástupcovia Mladého parlamentu Adam Mihál a Romana 
Heregová. Adam Mihál informoval o 9. stretnutí Mladého parlamentu s primátorom mesta 
Ing. Jánom Bodnárom a poslancami MsZ, ktoré sa uskutočnilo dňa  02. 05. 2008.Romana 
Heregová informovala o možnostiach využitia voľného  času v meste Prievidza a to najmä: 
- Plážové kúpalisko 
- Lesopark  
- Klzisko  
- TIK Prievidza – Zlatá prievidzská cesta 
- CVČ SPEKTRUM a knižnica 
- Turistické chodníky 
- Mestské dni a iné príležitostné trhy. 
 
 Do diskusie sa zapojila i Iveta Surová a požiadala o podporu jej žiadosti o poskytnutie 
finančných prostriedkov na usporiadanie ,,Pohodového stretnutia PIESKOVČANOV“, ktorá 
bude predmetom rokovania v rámci bodu ,,Rôzne“. 
  

 
- k bodu 8 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Informácia HFK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 

 Informáciu o použití poskytnutých finančných prostriedkoch na činnosť HFK Prievidza 
predložil Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity. Uviedol, že originály 
účtovných dokladov sú archivované v zložkách spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. a následne 
predložil žiadosť HFK Prievidza o uvoľnenie ďalšej časti poskytnutého finančného príspevku 
na zabezpečenie činnosti HFK Prievidza v I. lige v sezóne 2007/2008 na mesiac apríl 2008. 
 MsZ uznesením č. 194/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej časti 
schválených finančných prostriedkov vo výške 600 tis. Sk pre HFK Prievidza. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
  
Bod č. 2 - Informácia MŠHK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o použití 
poskytnutých finančných prostriedkov pre MŠHK Prievidza na činnosť klubu. 



 13

 MsZ uznesením č. 195/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej časti 
poskytnutých finančných prostriedkov na činnosť MŠHK Prievidza vo výške 450 tis. Sk na 
zabezpečenie činnosti klubu v mesiaci marec 2008. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
  

Bod č. 3 - Informácia HBK Prievidza o použití poskytnutých finančných prostriedkov 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o použití 
poskytnutých finančných prostriedkov pre HBK Prievidza na činnosť klubu. 
 MsZ uznesením č. 195/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo uvoľnenie ďalšej časti 
poskytnutých finančných prostriedkov na činnosť HBK Prievidza vo výške 350 tis. Sk na 
zabezpečenie činnosti klubu v mesiaci jún 2008. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Žiadosť Telovýchovnej jednoty VPS Prievidza časť Hradec  
o finančný príspevok 

 V rámci tohto bodu rokovania Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské 
aktivity, predložil prítomným žiadosť TJ VPS Prievidza časť Hradec o finančný príspevok na 
oplotenie futbalového ihriska na zakúpenie záchytných sietí vo výške 200 tis. Sk.  
 MsZ uznesením č. 197/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vybudovanie oplotenia 
a zakúpenie záchytných sietí na futbalové ihrisko. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 5 - Žiadosť Mestského plaveckého klubu Prievidza o finančný príspevok 
 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, ďalej informoval o žiadosti 
Mestského plaveckého klubu Prievidza o poskytnutie finančného príspevku na zabezpečenie 
činnosti klubu a na zakúpenie jednotného športového oblečenia s logom mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 198/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančných prostriedkov pre Mestský plavecký klub Prievidza vo výške 53 tis. Sk. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
  

Bod č. 6 - Žiadosť p. Ivety Surovej o finančný príspevok na zabezpečenie akcie 
„Pohodové stretnutie PIESKOVČANOV“ 

 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o žiadosti Ivety Surovej 
o poskytnutie finančných prostriedkov na usporiadanie stretnutia občanov sídliska Píly pod 
názvom ,,Pohodové stretnutie PIESKOVČANOV“ vo výške 15 tis. Sk. 
 MsZ uznesením č. 199/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo poskytnutie 
finančných prostriedkov na usporiadanie stretnutia občanov sídliska Píly. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 7 - Návrh na rozšírenie počtu členov v Dopravnej komisii 
Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ a zároveň predseda Dopravnej komisie, požiadal 

o schválenie poslaneckého návrhu na zmenu uznesenia MsZ o určení členov Dopravnej 
komisie. Zmena sa týka zvolenia Ing. Soni Babiakovej za členku Dopravnej komisie z radov 
neposlancov. 

MsZ uznesením č. 200/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zvolenie Ing. Soni 
Babiakovej za členku Dopravnej komisie z radov neposlancov. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal o schválenie zmeny uznesenia MsZ č. 
133/08 zo dňa 29. 04. 2008, ktoré predkladal referát pre strategický rozvoj mesta, nakoľko 
došlo k zmene kofinancovania v investičnom projekte na rekonštrukciu ZŠ na Rastislavovej 
ul. v Prievidzi. Ing. Igor Detko, PhD., vedúci referátu pre strategický rozvoj mesta, informoval 
o zmene kofinancovania a následne predložil návrh na zmenu uznesenia.  
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MsZ uznesením č. 201/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu uznesenia 
MsZ č. 32/08 zo dňa 29. 1. 2008 v znení uznesenia MsZ č. 133/08 zo  dňa 29. 4. 2007. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 8 - Informácia o žiadosti spol. PTH, a. s., o kúpu prenajatého majetku 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o žiadosti spoločnosti PTH, a. s., Ul. G. 

Švéniho 3H,  Prievidza, o kúpu hmotného majetku tepelného hospodárstva, ktorý je 
predmetom nájomného vzťahu uzatvoreného medzi spoločnosťou PTH, a. s., Prievidza a 
spoločnosťou  SMMP, s. r. o., Prievidza a  ktorý slúži na dodávku a výrobu tepla a TÚV. 
Primátor mesta odporučil, aby boli vypracované znalecké posudky spoločnosťou PTH, a. s., 
Prievidza, a aj mestom Prievidza na tento objekt, pričom kúpna cena bude vypočítaná ako 
priemer týchto dvoch posudkov.  
 MsZ uznesením č. 202/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo vypracovanie 
znaleckého posudku na hmotný majetok tepelného hospodárstva, ktorý slúži na dodávku 
a výrobu tepla a TÚV. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
  

- k bodu 10 - 
,,I n t e r p e l á c i e    p o s l a n c o v“ 

 
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, informovala o žiadosti p. Kroku, ktorá bola 
doručená na Výbor volebného obvodu č. 1. Uviedla, že p. Kroka sa venuje mimoškolským 
aktivitám pre deti žijúce na Ciglianskej ceste a žiada o podporu mesto Prievidza na 
zakúpenie dresov, športových potrieb a pomôcok a o obnovu už jestvujúcich športových 
zariadení. Mgr. Katarína Bubnášová dodala, že sa zúčastnila minifutbalového turnaja detí 
z Ciglianskej cesty a bola veľmi milo prekvapená organizáciou a nadšením a záujmom detí. 
Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval, že pán Kroka už 
rokoval i s Jozefom Krškom, poslancov  MsZ, a tiež predsedom komisie športu. Ide prevažne 
o vekovú kategóriu detí medzi 8 až 18 rokov, chlapci a dievčatá. Bolo im prisľúbené aj 
sprístupňovanie priestorov športovej haly na vykonávanie ich aktivít. Mnohé z týchto detí 
prejavili záujem i o iné športové  aktivity. 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a RR, uviedol, že by bolo možné v týchto 
priestoroch osadenie basketbalových košov. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby 
všetky požiadavky p. Kroku boli primátorovi mesta predložené v písomnej forme.. 
 
 Július Urík, poslanec MsZ, informoval o sťažnostiach obyvateľov bytového domu na 
Košovskej ceste. Občania sa sťažujú, že majiteľ taxislužby, ktorý má v tejto bytovke len 
prenajatý byt, parkuje všetky autá svojej spoločnosti na parkovisku patriacom tejto bytovke, 
čím dochádza k zabratiu niekoľkých parkovacích miest a ostatní občania nemajú kde 
zaparkovať. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby sa táto situácia riešila, pokiaľ to 
bude možné z pozície mesta a požiadal právne oddelenie o hľadanie riešenia.   
     
 

- k bodu 11 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 05. 2008 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
................................................                                .............................................      
           Eva Tomanová                        Peter Valach 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 06. 06. 2008 
 


